
 

 
 

Interpelacje i zapytania radnych, złożone  

w trakcie obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej w dniu 23.06.2020 r. 

 

Radna Zofia Pogoda – złożyła 2 interpelacje 

1. Interpelacja, w imieniu mieszkańców korzystających z linii autobusowych,  

o ustanowienie przystanków na żądanie na linii autobusowej 201, w rejonie ROD 

„Kwiaty Polskie”, przy ulicy Wiśniowej. 

2. Interpelacja, w imieniu mieszkańców, o ustanowienie przystanku na żądanie na linii 

autobusowej 201, w rejonie marketu Biedronka w kierunku Chorzowa Batorego, przy 

granicy miasta.  

 

Radny Łukasz Respondek – złożył 3 zapytania: 

1. Radny pyta, jak obecnie przebiegają rozmowy z lokatorami budynków przy ulicy Góra 

Hugona? Czy możliwy jest powrót do ustaleń zakładających przydzielenie im lokali 

zastępczych, tak jak proponowano im w 2017 roku? 

2. Radny prosi o skoszenie terenu skweru przy ulicy Wiśniowej, konserwację ławek oraz 

odchwaszczenie róż.  

3. Radny pyta o łączenie klas w szkołach podstawowych. W których placówkach 

oświatowych planowane jest łączenie oddziałów? Jak liczne były klasy przed 

planowanym łączeniem, a jak liczne będą po połączeniu? Z jakiego powodu 

zdecydowano się na takie rozwiązanie? Czy nie wpłyną one na poziom nauczania? 

Czy to wiąże się ze zwolnieniami lub obniżaniem wymiaru etatów nauczycielom? 

 

Radny Mariusz Kubas – złożył 2 interpelacje: 

1. Radny zwraca się o podjęcie, w trybie pilnym, działań zmierzających do jak najszybszej 

naprawy i zabezpieczenia uszkodzonego dachu budynku mieszkalnego, zlokalizowano 

przy ulicy Hutniczej 5.  

2. Radny prosi o przedstawienie ostatecznego stanowiska miasta w sprawie budynków 

mieszkalnych zlokalizowanych przy ulicy Góra Hugona. Sprawą zainteresował się 

Rzecznik Praw Obywatelskich, a stanowisko miasta jest niejednoznaczne. Radny prosi 

by udzielona odpowiedź na piśmie była kierowana do wiadomości wszystkich 

lokatorów tych budynków, a nie tylko wybranych. Radny prosi, by mieszkańcy w/w 

budynków zostali zapoznani z planami i uzyskali jednoznaczne stanowisko miasta. 



 

 
Radny wnioskuje by Prezydent Miasta osobiście objął nadzór nad wyjaśnieniem tej 

kwestii.  

 

Radna Jadwiga Garbaciok – złożyła 2 interpelacje: 

1. Radna zwraca się z prośbą o zabezpieczenie środków pieniężnych na zaadoptowanie 

dodatkowych pomieszczeń na pierwszym piętrze w Ośrodku Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych przy ul. Szpitalnej, celem udostępnienia większej przestrzeni 

na terapię.  

2. Radna zwraca się z prośbą o realizację wykonania nowej nawierzchni traktu pieszego,  

z uwzględnieniem wykonania schodów na pochyłej nawierzchni chodnika, na odcinku 

wiodącym od przystanku tramwajowego w stronę ulicy Ślęzan. Radna nadmienia, iż 

taka sama nawierzchnia została wykonana na trakcie w stronę ul. Wiślan, za co 

mieszkańcy są wdzięczni. 

 

Radna Dorota Wichura – złożyła 1 interpelację  

Radna prosi o uporządkowanie Placu Słowiańskiego w Lipinach czyli uzupełnienie braków 

kostki brukowej na wysokości placu zabaw, nasadzenie kwiatów w klombach przy pomniku 

Powstańca Śląskiego oraz uprzątnięcie śmieci.   

 

 

 


